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	I. Project Purpose Statement
第1部分：项目目标陈述

	High-level design of the project. Refer to Module B. Plan “Program Purpose”.You can revise and polish this section by summarizing Part II, III and IV later.
项目概要设计。参见模块B 《策划》中的“项目目标”一节。在后面你可以通过总结第2、第3、第4部分来修改和完善这一部分。

	What is the project’s name?
项目名称是什么？
	Evergreen Information Literacy Workshop 2011
青树2011信息素养课程

	We do what?

(Brief statement; Details see Part IV)
我们要做什么？（简述，详见第4部分）
	We plan and present an interactive information literacy workshop at the 2011 Evergreen Workshop in Huai’An
青树于 2011 年江苏淮安研讨会上开设一个信息素养课程

	For whom? 

(Brief statement; Try to list all major beneficiaries.Details see Part II and III)

为谁而做？

（简述，尽量列出几个主要受益主体。详见第2和第3部分）


	Evergreen schools with librarians, teachers, and administrative personnel interested in developing special projects to enhance educational programs
增加目标人群对信息素养的了解，并提高他们的信息素养技能，即了解所需信息的范围和性质，并能找到、评估、以及有效使用这些信息。

	For what outcomes/benefits? 

(Brief statement; Details see Part II and III)

(Validity check: The needs must include at least one item related to information literacy improvement of the major beneficiary.)
想达到什么效果？

（简述，详见第二和第三部分）

（回答的有效性检测：所列的效果须包含至少一个与主要受益群体信息素养提升相关的项）
	To enhance understanding and demonstrated competence in skills related to information literacy – that is, the ability to recognize the extent and nature of an information need, then to locate, evaluate, and effectively use the needed information.
增加目标人群对信息素养的了解，并提高他们的信息素养技能，即了解所需信息的范围和性质，并能找到、评估、以及有效使用这些信息。

	What is the role of the Library?  (Describe how the library be involved in supporting outcomes related to information literacy)
图书馆在项目中起什么样的作用？（描述图书馆如何为与信息素养提升相关的项目效果服务

的）
	Workshop participants use the Huai'an library and computers (with internet access) to do a search of information literacy books, articles, web pages, and other information resources
课程学员将利用淮安图书馆和联网的电脑来搜索有关信息素养的图书，文章，网页及其他信息资源。

	II. Audience Needs Assessment
Refer to Module B. Plan “Audience Needs” and “Audience Considerations”.
第2部分：服务对象的需求分析

参见模块B：《策划》中的 “项目对象的需求”和“项目对象的考虑因素”。

	Who are the audiences?
(Audiences are major beneficiaries.)  
服务对象是谁？

（服务对象指的是主要受益群体）
	Teachers, Librarians, Principals and other administrators at Evergreen Schools in China
青树项目学校老师，图书管理员，校长和其他的管理层人员

	What are the needs of the audience?  
(Please explain how assessed.)
(Validity check: The needs must include at least one item belonging to information literacy improvement of the audience.
服务对象的需求  
(这些信息是如何得来的？请说明)
(回答的有效性检测：所列的需求须包含至少一个与主要受益群体信息素养提升相关的项))
	Become more familiar with required information literacy skills and have an opportunity to practice relevant skills.  

Information source: Informal conversations with school personnel over several years. Staff in Evergreen Schools have expressed desire for more training in areas related to library management and services.
希望能对必需的信息素养技能更加了解，并有机会来练习这些技能。

（与学校工作人员在这几年的非正式谈话）

	What are some audience considerations? 

(Including stakes or risks, constraints, etc.)
服务对象有哪些考虑因素？

（包括风险、限制等)
	Limited access to learning opportunities for improving skills.  Limited time to devote to training and development, given press of daily responsibilities, pressure to prepare students for examinations.
因为日常工作繁忙，学生的升学压力大，目标人群没有足够的学习机会以加强技能，也没有足够时间用于培训和个人发展。

	What solution fulfills the needs? 
什么样的项目方案能满足这些需求？
	An interactive workshop with a combination of presentations and opportunities to practice the relevant skills and receive feedback on level of skills.
一个互动讨论式的课程，提供了这么几个机会的综合：讲演、技能练习、以及教师和同学给予及时反馈。

	What outcomes of the solution answer the needs?
哪些项目的成果满足了服务对象的需求？
	Improvement of both knowledge of information literacy competencies and enhancement of information literacy skills.
目标群体的信息素养能力相关的知识得到了增强，并且信息素养技能得到了提高。


	III. Project Partners and Stakeholders
Refer to Module B. Plan “Stakeholders”.
第3部分：项目合作伙伴和利益相关群体

参见模块B《策划》中的 “利益相关群体”一节。

	Who are the Partners? 
项目合作伙伴是谁？
	CERLS

Huai’an No. 1 High School (Huai’an Yizhong)

Jiao Tong University Library
CERLS 青树中国
淮安一中

上海交通大学图书馆

	What are their interests?

(Explain how assessed)
他们的兴趣点是什么？(这些信息是如何得来的？请说明)
	CERLS – a core part of the mission is to enhance information literacy skills: http://www.evergreeneducation.org/whatwedo.php    Evergreen & CERLS want to assess the level of skills and explore the effectiveness of the interactive workshop as a method for improving audience skills
Huai’an Yizhong – learn more about best practices in information literacy and observe a model workshop

Jiao Tong University Library – Wants to help friends from Overseas Non Profit Education organizations improve information literacy skills of teachers and librarians in rural China.
CERLS －其使命是提升中国乡村人群的信息素养。希望评估2011研讨会与会者的信息素养技能水平，同时探讨互动讨论式课程对于提高学员的技能水平是否有效。
淮安一中－ 学习信息素养提升的好的做法，并观摩一个示范课程。
上海交通大学图书馆－希望协助海外非营利教育组织，辅导中国乡村教师及图书管理员提升信息素养的技能。
以上调研而来：关键人物访谈

	What are the stakes or risks of each partner?

(Explain how assessed)
每位合作伙伴承担的风险是什么？

(这些信息是如何得来的？请说明)
	CERLS – staff time and funding

Huai’an  Yizhong – investment in conference planning and support 

Jiao Tong University Library – staff time in planning and presentation

CERLS – 员工的时间和资金
淮安一中－会议的计划和支持
上海交通大学图书馆－员工用于准备和授课的时间
以上调研而来：关键人物访谈

	What outcomes of the solution satisfy their interests?
项目的哪些成果可以满足他们的兴趣点？
	Improved knowledge of information competencies and demonstrated enhancement of information literacy skills on part of workshop participants
部分学员的信息素养能力相关的知识得到了增强，并且信息素养技能得到了提高。

	Who are the Stakeholders other than audiences and partners? 
有哪些除服务对象和合作伙伴以外的其他利益相关群体？
	(Other stakeholders are not addressed in this project)

	What are their interests?

(Explain how assessed) 

他们的兴趣点是什么？(这些信息是如何得来的？请说明)
	(Other stakeholders are not addressed in this project)

	What are the stakes or risks of each above stakeholder? (Explain how assessed)
 每个利益相关群体承担的风险是什么？

(这些信息是如何得来的？请说明)
	(Other stakeholders are not addressed in this project)

	What outcomes of the solution satisfy their interests? 

项目的哪些成果可以满足他们的兴趣点？
	(Other stakeholders are not addressed in this project)

	IV. Project Elements
Note: In this Part, we derive Learning Objectives => Instructional Services =>Activities => Inputs and Work products of Activities. Refer to Module C. Build.
第4部分：项目元素

参见模块C：在这一部分，我们的推导过程为：学习目标＝>教学项 =>教学活动=>各项活动的投入和产出。

	Index
索引
	Learning Objectives (Expected Outcomes)
Index labeled as L1, L2, … Please use “Bullet and Numbering” to auto-increment the label.
学习目标（期望的效果）
	Supporting Instructional Services 
(Index into Instructional Service Table)
为之设计的教学项
(使用教学项表中的索引)


	L1
	Workshop participants write research questions to define scope of the information literacy topic
学员会用研究性问题来定义想要研究的主题范围
	S1 S2

	L2
	Workshop participants identify a variety of types and formats of appropriate sources of information
学员会找到不同种类和格式的信息来源
	S1 S2 S3

	L3
	Workshop participants design effective search strategy and retrieve relevant information.
学员会设计有效的搜索策略及获取相关信息
	S1 S2 S3

	L4
	Workshop participants organize, and synthesize information from sources to present important information literacy concepts related to research questions
学员会组织及综合来自各种信息源的信息，并展示与研究性问题相关的重要概念。
	S1 S2 S4

	L5
	Workshop participants correctly document all information sources through use of appropriate citations and choice of paraphrasing, quoting or summary
学员会通过正确的引用，包括选择释义、引用或摘要，来记录和标示所有信息的来源
	S1 S2 S4 S5

	L6
	 Workshop participants report an improved understanding of information literacy concepts and skills
学员对信息素养的概念和技能有了更进一步的了解
	S1 S2 S6

	Index
索引
	Instructional Services
Index labeled as S1, S2, … Please use “Bullet and Numbering” to auto-increment the label.
教学项

索引为S1, S2, …
	Supporting Activities

 (Index into Activities Table)
为之设计的活动
 (使用活动表中的索引)

	S1 
	Day 1 - Present an introduction to information literacy
第1天－介绍信息素养
	A1 A2 A4 AS2

	S2 
	Day 1 - Organize key discussion questions for groups
第1天－组织关键的讨论议题给小组讨论
	A1 A2 A4 AS2

	S3 
	Day 2 – Organize discussion for students to discuss search process and results
第2天－组织学员讨论搜索的过程及其效果
	A1 A2 A4 AS2

	S4 
	Day 2 Presentation of direct quote or paraphrase and proper citation for sample items
第2天－讲解如何正确直接引用文献或进行文献释义，并举例。
	A3  A5 AS3

	S5 
	Day 2 - Presentation on the use and format of including bibliographies or references. See Citation Rules.
第2天－讲解如何正确直接引用文献或进行文献释义，并举例。
	A3 AS3

	S6 
	Day 3 – Discussion of papers 
第3天－讨论学员提交的报告
	A3 AS3

	S7 
	Day 3 – Administer Survey to workshop participants
第3天－学员问卷调查
	AS1

	
	
	

	Note: All activities need to be resolved into low risk level by adding inputs/resources or assisting activities. So activity listing may go through several iterations.
注：所有中高风险的活动都应通过增加投入/资源或者辅助活动将其降为低风险。整个活动表可能经过多轮这样的风险控制过程。

	Index
索引
	Activities
Index labeled as A1, A2, …for activities and AS1, AS2… for assessment activities. Please use “Bullet and Numbering” to auto-increment the label.
活动

项目活动索引为A1, A2, …；评估相关的活动索引为AS1, AS2…
	Schedule
时间安排
	Risk Assessment
风险评估
	Inputs Needed

(Index into Inputs Table)
所需投入

(使用投入表中的索引)
	Work products Produced

(Index into work product Table)
工作成果

(使用工作成果表中的索引)

	AS1 
	Prepare feedback survey to be administered to participants on Day 3
准备课程末使用的学员调查问卷
	Prior to workshop start date
课程开始前
	Low – sufficient staff with expertise to design and administer survey
低－有足够的教职员有设计调查的专长
	I1
	P5

P6

	A1 
	Day 1 - Prepare an introduction to information literacy, including 

a) The need to define and articulate information need with keywords

b) Identify a variety of types and formats of sources of information

c) Search methods
第1天－准备介绍信息素养的课程内容，包括：

a) 如何用关键字来定义和阐明所需信息

b) 如何找到不同种类和格式的信息来源

c) 搜索方法


	Prior to workshop start date
课程开始前
	Low – sufficient staff with relevant expertise
低－有足够的教职员有相关经验
	I1 

I2

I3
	P4

	A2 
	Day 1 – Assignments for each student group to be completed before day 2 workshop with help of teaching assistants. 

第1天－ 布置作业给学员小组，要求在助教的帮助下于课程第2天之前完成。
	Day 2
第2天
	Low – teaching assistants available
低－ 有足够的助教
	I4
	P1 

P2

	AS2 
	Day 2 - Instructors and Teaching assistants to grade student work products 1 and 2.
第2天－ 由老师和助教来审阅学生的作业1和 2。
	Day 2
第2天
	Low – graders available – 4 teams
低－ 有4组老师和助教
	I5 


	P7

	A3 
	Day 2 – Assignment for each student group to be completed before day 3 workshop

第2天－  布置作业给学员小组，要求在助教的帮助下于课程第3天之前完成。
	Day 3
第3天
	Medium – essential to get student commitment to homework
中－ 关键是学员对于作业的态度
	
	P3

	A4 
	Day 2 - Groups exchange student work products 1 and 2 and discuss.

第2天－ 小组之间互换学生的作业1 和2进行审阅， 并进行讨论
	Day 2
第2天
	Low – in class exercise
低 － 课堂练习
	I3
	

	A5 
	Day 3 – 10 examples of direct quotes, paraphrases and proper citations drawn randomly from students who volunteer examples
第3天－ 由老师和助教来评审阅学生的作业3。
	Day 3
第3天
	Medium – essential to get participants engaged
低－ 有4组老师和助教
	I1
	

	AS3 
	Day 3 - Instructors and Teaching assistants to grade work product 3.

第3天－ 讨论10个直接引用或释义的例子，这些例子随机从学生自愿提交的例子中抽取
	Day 3
第3天
	Low – graders available – 4 teams
中－ 关键是让学员参与
	I5


	P7

	Index
索引
	Inputs (facility/hardware/software resources; also people, materials, standards, and information resources required by the activities.)
Index labeled as I1, I2, … Please use “Bullet and Numbering” to auto-increment the label.
投入（设备、硬件及软件资源，以及活动需要的人员、物资、标准、信息资源等）

索引为I1, I2, …
	Units and Counts 
计量单位和数量

	I1 
	Information Literacy Teachers
课程老师
	2

	I2 
	Computers with Internet  access 
能上网的电脑
	20 minimum no.
至少20台

	I3
	Large lecture hall holding 100+ people with  computer and projector
容纳100人左右，并有电脑和投影设备的会议厅
	One
1间

	I4
	Information literacy teaching assistants
课程助教
	6人


	I5
	Teams of graders
作业审阅组
	4组

	Index
索引
	Work products of the activities, including assessment activities

Index labeled as P1, P2, … 
项目活动（包括评估相关的活动）的成果

索引为P1, P2, …
	Units and Counts – Outputs
计量单位和数量（输出）

	P1 
	Student work product 1. Students to provide a statement which defines and articulates information need (research question(s)) with keywords to be used for search. Assigned May 27th, 1st day of workshop and due May 28th, 2nd day of workshop.

学员作业1－要求学员用带有关键词的研究性问题来定义和阐明信息需求，用于后面的信息搜索。作业于5月27 日，课程第1天布置，5月28日 课程第2天交。
	16 statements
16个学员组，每组提交一份作业

	P2 
	Student work product 2. Search results. Students to provide a list of references. Assigned May 27th, 1st day of workshop and due May 28th, 2nd day of workshop
学员作业2 – 信息搜索结果。 要求学员提供参考资料的列表。作业于5月27 日，课程第1天布置，5月28日 课程第2天交。
	16 group work products
16个学员组，每组提交一份作业

	P3 
	Student work product 3. Students to write a short report on Information literacy using proper citation rules. Assigned May 28th, 2nd day of workshop and due May 29th, 3rd day of workshop.
学员作业3－要求学员写一篇有关信息素养的简短报告， 用上正式的文献引述规则。
作作业于5月28 日，课程第2天布置，5月29日 课程第3天交。
	16 papers
16个学员组，每组提交一份作业

	P4 
	Power point slides – Day 1
课程第1天的PPT
	One set
1组

	P5 
	Survey of participants – Day 3
第3天－学员的问卷调查数据
	80 surveys
80 份调查表

	P6 
	Survey summary and analysis – post workshop
问卷调查总结和分析－课程之后
	One report
1份报告

	P7 
	Evaluation of learning outcomes – post workshop
评估学员的学习成果－课程之后
	One report
1份报告


	V. Outcomes Evaluation
第5部分：项目成果评估

	Refer to Module D. Evaluate. To evaluate outcomes, we select indicators to demonstrate changes of target audience, then determine data sources (certain work products from project activities, including assessment activities) to derive these indicators, and target of these indicators in order to say that the outcomes have been achieved. 

Data sources are produced by activities. So for “When to collect (the Data Source)?”, refer to the “Schedule” column of the corresponding activity.
参见模块D：项目评估。为了评估项目成果，我们选择体现服务对象变化的指标，然后确认这些指标的数据来源（一般数据来源是项目活动，包括评估相关活动的成果），以及这些指标的目标值（这些指标达到什么值我们就可以说期望的项目成果达到了？）。
数据来源于项目活动。所以“何时收集数据”可以参见“教学活动表”中的“时间安排”一栏。

	Outcome 1: Workshop participants write research questions to define scope of the information literacy topic
成果1: 学员会用研究性问题来定义想要研究的主题范围。

	Indicator(s)
指标
	Applied to
考察群体
	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）


	Data Interval (When to collect?)
何时收集数据
	Target
指标的目标值

	% of participants who are exemplary or proficient
% 的学员根据评测表已经达到了典范或掌握的水平


	Workshop participants
学员
	Student work product 1
学员作业1
	Day 2 of workshop
课程第2天
	

	Outcome 2:   Workshop participants identify a variety of types and formats of appropriate sources of information
成果 2:   学员会找到不同种类和格式的信息来源。

	Indicator(s)
指标
	Applied to
考察群体
	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）


	Data Interval (When to collect?)
何时收集数据
	Target
指标的目标值

	% 的学员根据评测表已经达到了典范或掌握的水平


	学员
	Student work product 2
学员作业2
	Day 2 of workshop
课程第2天
	

	Outcome 3: Workshop participants design effective search strategy and retrieve relevant information.
成果 3: 学员会设计有效的搜索策略及获取相关信息。

	Indicator(s)
指标
	Applied to
考察群体
	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）


	Data Interval (When to collect?)
何时收集数据
	Target
指标的目标值

	% of participants who are exemplary or proficient

% 的学员根据评测表已经达到了典范或掌握的水平


	Workshop participants
学员
	Student work product 3
学员作业3
	Day 3 of workshop
课程第3天
	

	Outcome 4:   Workshop participants organize, and synthesize information from sources to present important information literacy concepts related to research questions
成果 4:   学员会组织及综合来自各种信息源的信息，并展示与研究性问题相关的重要概念。

	Indicator(s)
指标
	Applied to
考察群体
	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）


	Data Interval (When to collect?)
何时收集数据
	Target
指标的目标值

	% of participants who are exemplary or proficient
% 的学员根据评测表已经达到了典范或掌握的水平


	Workshop participants
学员
	Student work product 3
学员作业3
	Day 3 of workshop
课程第3天
	

	Outcome 5: Workshop participants correctly document all information sources through use of appropriate citations and choice of paraphrasing, quoting or summary
成果 5: 学员会通过正确的引用，包括选择释义、引用或摘要，来记录和标示所有信息的来源。

	Indicator(s)
指标
	Applied to
考察群体
	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）


	Data Interval (When to collect?)
何时收集数据
	Target
指标的目标值

	% of participants who are exemplary or proficient
% 的学员根据评测表已经达到了典范或掌握的水平


	Workshop participants
学员
	Student work product 3
学员作业3
	Day 3 of workshop
课程第3天
	

	Outcome 6:   Workshop participants report an improved understanding of information literacy concepts and skills
成果 6:   学员对信息素养的概念和技能有了更进一步的了解。

	Indicator(s)
指标
	Applied to
考察群体
	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）


	Data Interval (When to collect?)
何时收集数据
	Target
指标的目标值

	% of participants who report improved understanding of information literacy concepts
%学员认为自己对信息素养的相关概念有了进一步的了解
	Workshop participants
学员
	Survey of participants
学员问卷调查
	Day 3 of workshop
课程第3天
	


	Outcomes/Learning Objectives 1-5 Rubric
教学成果评测表

	类别
Learning Objective 
	典范
Exemplary
	掌握
Proficient
	部分掌握
Partially Proficient
	未完成
Incomplete
	积分
Credits

	L1 Research Questions

(1st student work product.) Statement  of information needs and keywords needed for search研究提问
（第一个学生作业) 

说明研究所需信息和使用的关键词
	6分
	4分
	2分
	0分
	___/6

	
	Wrote thoughtful, creative, well-worded specific questions that were relevant to the assigned topic. 

针对指定研究项目（主题），提出思维慎密，具创意，和文字恰切的具体问题。
	Wrote well-worded, specific questions that were relevant to the assigned topic. 针对指定研究项目（主题），提出
文字恰切的具体问题

	Wrote questions which lacked focus, were poorly stated, and were not entirely relevant to the assigned topic. 

针对指定研究项目（主题）所提出的问题并非十分相关，且焦点模糊，词不达意。

	Wrote questions which lacked a specific focus, were poorly stated, and not relevant to the assigned topic

针对指定研究项目（主题）并未提出相关的问题，且焦点模糊，词不达意。

	

	
	Provided sufficient, relevant keywords

关键词，表示详尽且扣紧主题。

	Provided relevant keywords

提出相关关键词。

	Provided some keyword

仅提出少许关键词。
	Did not provide keywords

未提出任何关键词。

	

	L2 Selection of Sources

(2nd student workproduct)

List of sources on Information Literacy

信息资源选择
（第二个学生作业) 

信息素养资源清单
	3分
	2分
	1分
	0分
	___/3

	
	Identified highly appropriate sources in a variety of formats (books, journals, electronic sources). 

提供资料，极为恰切，类别丰富（书本，期刊，电子资料）。
	Identified mostly appropriate sources in a variety of formats (books, journals, electronic sources). 

提供资料，大都极为恰切，且类别丰富（书本，期刊，电子资料）。
	Identified a few appropriate sources but made little attempt to balance format types. 

提供少数相关资料，但资料类别参差不齐。
	Identified no appropriate sources in any format

并未提供任何类别相关资料。
	

	L3 Information Searching Skills - Design search strategy and retrieve relevant information

(3rd student work product)

Group report on Information Work 

product

信息检索技能-检索策略设计和实施
（第三个学生作业)

信息素养的小组报告

	6分
	4分
	2分
	0分
	___/6

	
	Select highly appropriate   resources for the topic, apply effective and well-designed search strategy, retrieve relevant results, achieve highly satisfactory final search results by effectively modifying search strategy.

能够根据选择的资源和主题，建立恰当的检索式和恰当的检索途径，并能很好的修正检索结果，得到很满意有效结果

	Select proper resources for the topic, apply proper search strategy, retrieve satisfactory search results.

能够根据选择的资源和主题，建立恰当的检索式和检索途径，并得到基本满意有效结果

	Select less appropriate resources for the topic, apply less effective search strategy, retrieve low-satisfactory search results.

尚需更有效的根据选择的资源和主题建立恰当的检索式和检索途径，结果有效性差

	Select non-appropriate resources,  apply ineffective search strategy, retrieve non-relevant search results.

并未根据选择的资源和主题建立恰当的检索式和检索途径，结果无效

	

	L4 Organization and Synthesis

(3rd student work product)

Group report on Information Literacy.

信息组织和综合
（第三个学生作业)

信息素养的小组报告
	6分
	4分
	2分
	0分
	___/6

	
	Presented content clearly and concisely with a logical progression of ideas and effective supporting evidence内容清楚简要，思维进展逻辑，佐证资料极为有效。

	Presented most of the content with a logical progression of ideas and supporting evidence. 

内容大都清楚简要，思维进展逻辑，并附佐证资料。

	Presented content which failed to maintain a consistent focus, showed minimal organization and effort, and lacked an adequate amount of supporting evidence. 

内容无一致中心主题，组织涣散而不见用心，佐证资料亦不全。
	Presented content which was unfocused, poorly organized, showed little thought or effort and lacked supporting evidence

内容无中心主题，组织极为涣散，毫不见用心，佐证资料无关
	

	
	Selected an appropriate and effective format to creatively communicate research findings. 

选择模式恰切而有效以至可独具创意表达研究成果。
	Selected an appropriate format to structure and communicate research findings. 

选择模式恰切以至有助于研究成果之组织和表达。
	Needed to select a more effective format to structure and communicate research findings. 

尚需更有效的模式组织和表达研究成果。
	Failed to select an appropriate format to communicate research findings

并未选择以恰切模式以为组织和表达研究成果之用。

	

	L5 Citations/ Documentation

(3rd student work product)

Group report on Information Work 

product

资讯引用/归档
（第三个学生作业)

信息素养的小组报告

	6分
	4分
	2分
	0分
	___/6

	
	Cited all sources of information accurately to demonstrate the credibility and authority of the information presented.           
正确引用所有资讯来源已显示其可靠性和权威性。

	Cited most sources of information in proper format and documented sources to enable accuracy checking. 

资讯引用模式大都正确，亦附其来源，可供检验。

	Cited most sources of information improperly and provided little or no supporting documentation to check accuracy.

资讯引用模式大都不正确，佐证资料甚少可供检验。

	Created citations which were incomplete or inaccurate, and provided no way to check the validity of the information gathered. 

咨询残缺,错误咨询且未提供任何可检验其真实性的方式。
	

	
	Used information ethically all of the time. 

所有资讯引用合乎道德规范。

	Used information ethically most of the time. 

资讯引用大都合乎道德规范。

	Failed to use information ethically some of the time

资讯引用有时不合乎道德规范。

	Failed to use information ethically

资讯引用不合乎道德规范。

	

	TOTAL POINTS
	 ___ /27


Based on the rubric developed by University of Wisconsin - Stout — Schedule of Online Courses, Online Certificate Programs, and Graduate Degree
基于威斯康辛大学的评测表设计 - Stout — Schedule of Online Courses, Online Certificate Programs, and Graduate Degree
© COPYRIGHT 2001-2010 Joan Vandervelde 
All Rights Reserved. 
Updated: July 29, 2010
	VI. Budget

Based on the Inputs Table in Part IV, estimate the budget needed and list the detailed budget items. 
Please use the budget template in Excel format, and under each resource category, list the resource items and estimated budget.
The expense structure shall meet the requirements specified by EEF. For EEF small projects, the EEF requirements are detailed in EEF Library Small Project Guide of the corresponding year.
第6部分：预算

在第4部分投入表的基础上，估计项目预算，并列出详细的预算条目清单。
请使用我们提供得预算Excel模版，并在每一项分类下列出所需要购买的物品和预算价格。
开支结构必须符合青树基金会的要求。青树基金会小型项目要求详见当年的《青树基金会小型项目指南》。

	The total budget of 2011 workshop is $27,300 and the information literacy workshop portion is 3.17 hours out of 22 hours total. So the budget for this workshop is roughly $3933.
2011研讨会的总预算为27300美元。信息素养课程在研讨会的22小时议程中占3.17小时，所以其预算约为3933美元


	VII. Division of Responsibilities among Partners
第7部分：项目合作伙伴的分工


	Name of partner
合作伙伴名称
	List of Responsibilities
任务
	Responsible person’s Signature
负责人签名
	Date
日期


	CERLS 
青树中国
	1. Work out the course contents together with CERLS team.

2. Order the books needed by the workshop.

3. Provide teaching assistants to help the group discussion and grading of students’ work products.
1. 参与课程的开发。
2. 采购课程所需要的书

3. 提供助教以帮助小组讨论及审阅学生作业。
	
	

	Shanghai Jiaotong University Library
上海交通大学图书馆
	Provide Information Literacy Teachers, who will be responsible for:

1. Work out the course contents together with CERLS team.
2. Leading Day 1-3 activities.

3. Administer survey to workshop participants and analyze the survey results.
提供课程老师，其职责为：

1. 与CERLS 团队共同开发课程。
2. 第1天至第3天的教学活动。
3. 对学员进行问卷调查及分析调查结果。
	
	

	Huai An No. 1 High School
淮安一中
	Provide 

1. Library with books needed by the course catalogued

2. Computer with Internet access

3. Large lecture hall holding 100 people with  computer and projector
提供

1. 图书馆，并且已将为本课程采购的书进行了编目
2. 能上网的电脑
3. 容纳100人左右，并有电脑和投影设备的会议厅。
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